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Ratikkapysäkkien muutokset

Helsingin kaupungilla on suunnitelmia raitiovaunuliikenteen nopeuttamisesta. Suunnitelmat 
koskevat mm. liikennevalojärjestelyjä sekä pysäkkien poistamisia tai siirtoja.

Raitiovaunu on ikäihmiselle mukava kulkuväline, koska se kulkee tasaisesti.  Uusiin raitiovaunuihin 
on helppo nousta.

Kaupungin suunnitelmissa esitetään pysäkkejä poistettavaksi, erityisesti suunniteltuihin uusiin 
pikaraitiotielinjoihin liittyvillä yhteyksillä.  Pysäkkien poistaminen ja siirrot voivat tehdä matkan 
pysäkille liian pitkäksi vaikeasti liikkuvalle tai heikkokuntoiselle ihmiselle. 
 
Tavoitteena tulee olla, että ikäihmiset voivat itse hoitaa omat asiansa mahdollisimman pitkään ja 
pysyvät aktiivisina ja toimintakykyisinä. Joukkoliikenne auttaa ikäihmisiä osallistumaan 
harrastuksiin ja tapaamaan ihmisiä. Tämän vuoksi joukkoliikenteen käytettävyyttä pitää edistää ei 
heikentää, kuten pysäkkien poistaminen tekisi.

Toivomme, että pysäkkejä ei poisteta. 

Pysäkkien poistamisen sijaan nopeutta voidaan lisätä liikennevalojärjestelyillä. Nykyisinkin 
raitiovaunut seisovat liikennevaloissa paljon enemmän kuin pysäkeillä. 
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